
PROTOKOL Nr XXX/2013
obred XXX scsji Rady Mrejskiej Ostrzcsz6w

odbytej w dniu 28 marca 2013 roku

Ustawowy stan Rady Mejskiej 21, obecnych na sesji 19 radnych (90,5yo).

Nieobecni usprawiedliwieni :

L Miroslawa Modrzyiska
2. Arkadiusz Suchanecki

W obradach uczestniczyli zaproszem go$cie wedlug zdqczonych list obecnoSci.

Porzqdek obrad
l. Otwarcie i srwierdzenie prawomocnosci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad )OO( sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad )OO( sesji Rady Miejskiej
a. Przyjgcie protokohr )O(D( sesji Rady MiejsLiqi
5. Informacja PrzewodniczqoElo Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie miedzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Masta i Gminy zrerlhz.aqi zadahw poprzednim okresie

nxlaszczaz wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Informacja na temat dzialalnoSci SP TZOZ - dostqpno$d i jako$6 uslug medycznych.

Informacja doty cz4ca restrulduryzacj i szpitala
8. Interpelacje i zapytania radnych
9. Z*ry1ytatria i wnioski przewodniczqpych dzielnic i sohysttw

10. Sprawozdanie zdziaNalnofui za rok 2012:
- Mejsko-Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ostneszowie
- Dziennego Domu Pomocy Spolecznej ,,Wrzos" w Ostrzeszowie
- Srodowiskowego Domu Samopomocy w Osnzeszowie

11. Podjqcie uchwal w sprawie:
a) nadania tytulu Honorowego Obywatela Masta i Gminy Ostrzeszowie (nr l2l20l3)
b) zmian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2013 roku (nr l7l20l3)
c) przyjgcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Osrzesz6w ru-lan

2013 -2020 (nr I 8a/20 I 3)
d) szczegololvych zasad sposobu i trybu umarzaniq odraczania terminu splaty

orazrozkladania na raty nale2no$ci pieniE2nych maj4cych charakter cywilnoprawny
przypadaj4cych Miastu i Gminie Ostrzesz6w lub jej jednostkom podlegtym
(nr l3l2013)

e) wyrazeniazgody na zbycie gruntu poloZonego w Osfzeszowie w rejonie ul.

Zamkowej orae ustanowienia prawa sfuZebno$ci gruntowej (m 14/2013)

$ sprzedazy gruntu poloZonego we wsi lesiona, gmina Ostrzesz6w (nr 15/2013)

g) sprzedazy gruntu polo2onego we wsi Jesiona, gmina Ostrzesz6w (nr 1612013)

12. Odpowiedzi na interpelacje irapy1anria
13. Sprawy r62ne i inforrnacje
14. Zakofrczenie

Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie nrawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicqcy Rady Miejskiej otworzyl
obrady )OO( sesji Rady Miejskiej i stwierdzil ile sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal.
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Ilo upktu 2-qo frzedshwienie nolzadku obrad XXX sesii Rrdv Mieiskiei
R"d.y Edward Skr4ryek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
pooaaet obrad, h6ry radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.

Do n-ktu lso WvMr sckr€tslza obrsd XXX scsii Rrdv Mieiskiei
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zglosil kandydaturp radnego Jana Klimka
16sekretarTaobrad dzisiejwej sesji. Radny Jan Klimek wyraz* zgodg

na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glos6w,,za") wybrala radnego Jana Klimka
sekretarzem obrad )OO( sesji Rady Miejskiej.

Do o-lrtu 4-eo Pnyiecie nrotokolu z XXD( scaii Rrdv Mieiskiei

-nadny 

Zbigniew Kajser - Sekretarz obrad )O(D( sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek o przyjpcie protokofu z )O(D( sesji Rady Miejskiej.

Rada Miejska jednoglo3nie (19 glosow ,,zd'\ ptryigla zgloszony wniosek,

Wniosek stanowi zal4cznik do protokolu.

Do nr-ktu $go Informacie Przcwodniczaceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
ooddmowrnych w okresie miedzv scsismi
nadny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil

informacje.
Informacja stanowi zrtlasznik do protokolu.

Do nrktu 6go Informacia Burmistrze Miesta i Gminv z realiz&cii zadah w Bonrzed'
nin otresie zzwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskici
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzsz4 infiormacjg.
trnformacja stanowi zalq&znrk do protokolu.

Do n-ktu 7-so Informacia na temat dziahlnoSci 9P ZZOZ - dostepnoSd i iako56 uslus
mcdytmych" Infoilurch dotvu4€ rcsnTldunzatii szoital{
Lech Janicki - Starosta Ostrzeszowski poinformowal:
- planujemy przeksztalcid szpital i utworzenie sp6lki ze lO0Ys udzialem

Starcstwa
- mamy ju2 zrobiony audyt (sqto wytyczne daatana),
- sytuacja szpitala jest dobr4 ale na koniec 2013 roku moZe byi nieduia

strata ze wzglgdu na czgste znriany w sfuzbie zdrowi4
- w szpitalu na koniec 2012 roku mamy stratgok. 250 Ws.zl,
- brakuje rnam lekarzy specjalis6q
- dzi6 na sesji mamy poszerrye mo2{iwo5ci przeksaalcenia szpitala - tan.

dopu5cic inne formy przeksztalceni4
- w zwiapku z wprowadzeniem nowych standard6w - zmniejszy sig zakrcs

dzialalnoSci nasze szpiutala. Mieszkancy bpdqmogli korzystad z usfug

szpitali w poblieu Ostrzeszow4
- mySlimy o partnerstwie prywatnym.
Tadeusz Pelc - Przewodni czpy Komisji ds. Przeksztdcefr Szpitala

stwierdzil, ie:
- Rada Powiatu na dzisiejszej sesji poszerzy mo2liwofci przeksztalcenia

Szpitala
- nie mo2na utworzyi: spolki zzadluircniem - przdrsaalcid zadhr2onego

szpital4
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- w naszym szpitalu nie ma specjalisryki,
- pilnie potrzebne sA Srodki na remont blolnr operacyjnego,

- aysnrtujemy o rozszerzeniu na innego znz adzajqcego szpitalem.

GrzegoraKup c4yk - Zastqpca Dyrektora Zespolu ZakJad6w Opieki

Spo6cznej przedsawil uzyskane Srodki finansowe szpitala z kontrakt6w

z NFZ na poszczeg6lne oddzialY.
Podkre$lil, 2e w ci4gu rolnr leczy siq w szpitalu ok. 500 pacjentow

miesiqcznie. Szpital ma 136l62ek.
Radny Zbigniew Kajser zapytuje jakie koszty poniesiono zasporzqdzeni9e

audytu.
CtrzegorzKupczyk odpowiedzi al, 2rc kosAy te ponosi Starostwo.

Tadeusz Pelc - poniesiony koszt alldytu i wyceny to 50 tys. zl. Starostwo ma

obowi4,zek wyceny mienia. Warto5d wyceny to ok' 13 mln' zl'

Radny Kazimierz Bacik podkreSlil, irc iadnastrukturyzacja nie uzdrowi

szpital4 ale jako5 Swiadczonychprzez s?pital uslug.

Jaki jest wska:foiik umieralno3ci w s4pitalu-

Radny Slawomir Odrobifrskizapytuje czy wylania siq jakaS droga naprawy

szpitala - czy jest okre$lony cel do Lt6rego odpowiedzialni za dzialalno$d

szpitala dqz4.
p)izewodni ir1"y Rady Miejskiej stwierdzil, 2e z wypowiedzi wynika i2 nie

ma ustalonego terminu
Radna Krystyna Sikora Podlcraila:
- nie ma konkretnego terminu i celu przeksaalcenia szpitala"

- lekarze specjali$ci nie chcqpodejmowai praay w szpitalu ze wzglpdu
'na brak stabilizacji.

Radny Henryk Mackanic zapytuje ile wynosi zadtuieme szpitala

Tadeusz Pelc srwierdzil,2e imdenBank nie udzieli kredytu szpitalowi.

Radny Kazimierz Bacik zapytuje jaki jest udzial koszt6w osobowych

w strukfi.rtze saPitala.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy koszty zarzqdzama szpitalem s4

uzaleZnione od wYnik6w Pracy-
Crrzqorz Kupcftyk odPowiedzial :

- zadluZenie szpitala wynosi 300 tys- zl,
- koszty wynoszA 17 mln d a wynagrodzenia pracownicze 6,5 mln zl.

Obrady sesji opuS<;il radny Aleksander l6zefiak-

Do p-ktu &eo ltrterDclecie i zanYtenis rldnvch
w zwi4zku zezbliiai4cym sig kolejnym Crossem

Ostrzeszoiskim lZihxietnia br.) chcialby uzyskac informacjQ jak wygllda
przygotowanie dzieci i mlodzie2ry z osfizeszowskich szkol podstawowych

i gimnazj6w do tegoroczryc przelaj6w Zwracauwage na konieczno66

zadbania o wypo saZenie startuj 4rych we wlaiciw4 o dzieZ i zaangu2ow ame

spolek komunalnYch w t4kwestig.
Iiolejny raz porusza problem od$nieiania na terenie miasta. Po ostatnich

bardzo-obfitych opadactu $nieg uzunigty z jezdni ul. Zamkowej ,utworzyl
zrraczne zaspy w zJlluz chodnik6w co uniemo2liwialo calkowicie skorzy-

stania zprzelscia dla Piesrych.
Pyta cryinterpelacji zgloszonej na ostatniej sesji zwr6cono sig do odpo-

Wiednich arzedcbw drog w sprawie odsnieiania'
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Radna Beata Califrska zglawapotrzebg zmiany sygnalizacji $wietlnej

na skrzyiowaniu ul. Daszynskiego, Borek i Gorgolewskiego i Piekary
(okolo Ostrzeszowskiego Cetrum Kultury), poprzezwydfu2enie $wiatla

zielonego na pnejSciach dla pieszych. Nie zgadza sig z cytowanqw prasie

wypowiedzi4 Wojew6dzki qo 7-arzqdt Dr6g lYojewodzkich w Ostrowie
Wlkp., (zarzqdsy drogi wojewdzkiqw 449, kt6ra wtym miejscu sip krzy+
zuje), ktory po wizytacji skrzy2owani4 nie stwierdzil iadnych nieprawid-
lowo$ci. Radna wielokrotnie przekonala sip o slusznof ei zglaszanego
postulatu, kiedy zmlodzieh4 szkoln4udawala sip do kina :Piast".
Prosi o wycigcie &zew pny ul. Lqkowej w rejonie Szkoly Podstawowej
nr I i Gmnazjumnr l, kt6re ogramczai4widocznoSl, stwarzaiqzagtohenre

dla uirytkownik6w drog, ale r6wnie2 dla dzieci i mlodzieZy szkolnej.

Radny Jan Klimek - interpelacje stanowiqzalqcznik do protokolu

Radny Andrzej Og6rkiewicz w zwiqpku zpracamitrwajqcymi nad

wdro2eniem nowego systemu gospoda*i odpadami9 w gminac[ pyta

czy obowiq.zek rozn'ipania dotychczasowych um6w rnwyw6z odpadow
lezy po stronie mieszkafrc6w. Me4szkancy skar2q siq na brak informacji
wtym zakresie.
Radny Ryszard Szymafrski nawiq,zujqc do wypowiedzi radnego Andrzeja
Og6rkiewiczq zuracauw4gg 2e na poSrtalu zamieszczono informacjq
o koniecznosci skontaktowania sig miezkicodinstytucji z dotychczaso-
wymi podmiotami odbierajqcymi odpady, w celu rozwi@ania w dniem
I lipca br. obowiryuj4cych um6w. Natomiast firma EKO-REGION
takie na stronie internetowej, podaje, 2e nie nale?y samemu podejmowad

2adnych krok6w, acz,ekttna otrzymanie wlafciwego druku sfuZqcego

rozwipaniu umowy, kt6ry ma byi dostarczony do ka2dego gospodarstwa

domowegolinstytucji wrazz fakturqza I hrartd 2013 roku. Radny oczekuje
jasnego, jednoznacznego wyjafnienia jak postqpowa6 w zaistnialej sytuacji.

Radny Marek Czwordon kolejny raz porusza sprawQ rearganizacji ruchu

samochodowego w obrgbie Placu Borek na drodze dojazdowej do szpitala

i pogotowia. Sugeruje wprowadzenie zallaztr a sig pojazdow
po lewej stronie jezdni w kiertrnls dw instytucji, co usprawniloby dojazd

do nich.
ZwracauwagQ na paradoks wystgpujqpy na Al.Wolno$ci po prawej stronie
jezdni udaj4c sie bdo blok6w: oznakowanie pionowe (znak drogowy) nie
jest skorelowane z oznakowaniem poziomym (pasywymalowane na jezdni),

kt6re znajduje sig dopiero 350 m datej.
Wnosi o udzielenie informacji czy przewodnicz4cy rad dzielnic miasta majq

obowiq3ek uczestniczenia w obradach Rady Miejskiei, czy6 sprawowana
przeznich funkcja ma charakter spoleczny, szy *rzymujqzamqwynagro-
dzenie. Biorqc pod uwagg , 2e w ci4gu ostatnich 15 lat aktywnych bylo
jedynie 3 z6 przewodnicz4cych rad dzielnic, zugenrje, aby razw roku
przedstawiali Radzie Mejskiej sprawozdanie ze swej dzialalno5ci.

W zwiazku z utworzeniem drugiej podstreff Ekonomicznej, pyta ile czasu

od kupienia dzialki ma podmiot do rozpoczpcia planowanej inwestycji.

Radny Henryk Mackanid popieraj4c radnego Marka Czwordon poruszony

doniesieniami w mediach o sceptycznym stosnrnku Ministerstwa Finans6w

do funkcjonowania specjalnych strefekonomicznych, pyta co dalej z nowQ

sfief4 ostrzeszowska - jakie jest zainteresowanie mqze strony przedsigbior-

c6w.
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Obrady sesji opu$cil radny Aleksander J6zefiak'

Do p-ktu 9-go Zanvtania i wnioski orzewodniczqcYch dzielnic i sohys6rY,

Przewodni czl4caRady Dzielnicy m 3 podkre$lil4

i:e jako nowo wybrana Przeurodnicz,1radzielnicy zapmatasig z orzyman4

dokumentacjq i stwierdzil1 i2 z$asmrre od kilku lat wnioski do budZetu sQ

przesuwane na kolejne lata. Apeluje, aby wladze samorzqdowe zaintereso-

waly sig dzielnicq nr 3, lc6ra jest najwigkszq dzielnicq miasta a jest obrazem

nAdzy irozpaczy. Stwierdza 2e Rada Dzielnicy bedzie popierad izg!asz'6

do Rady Miejskiej wszelkie inicjatywy miesz.kaicow (w szczeg6lno$ci pos-

tulaty dotyc"4"" ul. Pilsudskiego @y budowy chodnika na ul. Wierzbowej).

Wnosi o zwigkszonqkontrolp Strazry Miejskiej w zakresie utrzymania
porzadku.
Zwracauwag€, ze posiadacze psow wnosztt co roku oplatg za posiadanie

psa, a nie otrzymuj4nic w zamian. Alejkq wzdhrzdrogi krajowej nr 1l
kt6ra jest najczgstsrym miejscem wyprowadzania psow narywa sip

kolokwialnie,g6wnianA alej d' - postuluj e wydzielenie terenu dla w/w
potrzeb.
Sugeruje, aby u zbiegu Os. Piast6w i ul. Boleslawa Chrobrego zastosowad

rozwi4Sanie jak na ul. Ziemowita (osdli odcinek).
Wnosi, aby mkolejnej sesji poinformowaf otominie, w jakim wlw sprawy

bqdq mogly by6 \zalatwione.

Crrz"egon Rycerski - Dyrektor Ilfi ej sko-Gminnego O$rodka Pomocy

Spolecznej pruedstawil powy2sze sprawozdania.

Sprawozdania byly tematem posiedeerl statych Komisji Rady Miejskiej'

Sprawozdania stanowiq zaleczriik do protokolu.
Radny Zbigniew Kajser zapytuje czy artykul w prasie w sprawie rodziny
potrzebuj4ccj pomocy zostd zostd wyja'iniony-
Dyrektor odpowiedzial, 2e spotkd sig z przedstawicielem wspomnianej

rodziny i wszystko zostalo wyjaSnione.
Radny Henryk Mackanid stwierdza, 2ebardzo rosnQkoszty pobytu

i utrzymania pensjonariusz.y w Domach Opieki-
Radny Jan G6ra podkr€6lil, 2e artykufy w naszej prasie s4jednostronne

i nie wyj a3niaj4 obiektyvrnie sytuacji-
Sprawozdaniastanowiqzalrycznilndoprotokolu.

Do n-ktu 11.-eo Podiecie uchwalw sorewie:
e) nadenia tntulu Honoroweeo obYwetels Miasta i Gminv

Oshzeszowic (nr 1212013)
Radny Edward Skrzypek - Ptzewodniczqcy Rady Miejskiej przed-

stau'il proj elrt uchwaty.
Projekt byl tematem posiedzefi statych Komisji Rady Miejskiej
i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Mejska jednoglofnie (l 8 glosow d') podiela uchwalg'

Uchwala Nr )OOVl93l20l3 stanowi zalqczrnk do protokolu'
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b) zmian w budZrecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w w 2013 roku
(nr 1712013)
J6zefBukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.

Projekt zostal szczegolowo om6wiony na posiedzeniach statych Komi-

$i nady Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji'

Radny Zbigniew Kajser npytuie dlaszego obnizono w oswiacie

o 33tys. zl Srodki na dowo2enie dzieci do szkol.

Skarbnik wyjaSnil,ie nie wiadomo czy lnruota zaplanowana na dowo2e

do kofrca roku bgdzie wystarczaj4ca.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glos6w;d') podjela uchwalg.

Uchwala Nr )OOVI 9 412013 stanowi zatrqczrnk do protokotu.

c) przyiecia wieJoletniei llrosnozv Finsnsowei Miasta i Gminv
Ostrzeszdw na lata 2013-2020 (nr l8a/2013)
fO"ef nufiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.

Projekt zostal szczegolowo om6wiony na posiedzeniach stalych Komi-

sji Rady Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska jednogloSnie (18 glosow ,,zd') podjela uchwalg'

Uchwala Nr )OOV195l20l3 stanowi zal4cznik do protokoltt'

d) szczeq6lowvch zest& sDosobu i trrrbu umtrzlni& odraczania
terminu solatv oraz rozldedania na ratv naleino$ci pienieinveh

maiacvch charakter cywilnonrawnv pnvnadaiacvch Miastu
i Gminie ostrzcsziw lub iei iednostkom oodleglvEr (nr l3/2013t, 

-

@Ca Burmistrza przedstawil powyzszy projekt

uchwaly. Projekt byl temaiem posiedzefi stalych Komisji Rady Miejskiej
i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglosnie (18 glosow ,,zzl') podiela uchwalg'

Uchwala Nr )OOO 1 9 6 l2A B $anowi zalqcznlk do protokolu.

s) wvrilienia zeodv ne zbvcie sruntu Ooloioneso w Ostzeszowie
w reionic uL zamkowei oraz ustsnowienir prtwa sluiebnosci
sruntowei (nr 1412013)
pawet Uscino*icz - Zastgpca Burmistrza przedstawil powyzszy p-j9lt
uchwaly. Pmjekt byl tsmatem posiedzefr stalych Komisji Rady Miejskiej

i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Rada Miej ska jednoglosnie ( I 8 glosow,;za") podjela uchwalg.

Uchwala Nr )OOUI 9 7 l20l3 stanowi zatqczrnk do protokofu .

f) spruedaiv *runtu Doloioneso we wsi Jesiona. smina Ostnesz6w
{nr 15/2013)
pa*el Uscinowi cz - Zastgpca Burmistrza przedstawil powy2szy projekt

uchwaly. Projekt byl tematem posidzef stafych Komisji Rady Miejskiej

i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji-

Rada Miej ska jednogtosnie ( 1 8 glosow,,zd') podjgla uchwalg'

Uchwala Nr )OOV198/2013 sanowi zalacznik do protokofu'

g) spnedaiv eruntu poloioneso we wsi Jcsionl" smina Ostruesz6w
(nr 16/2013)
pawet USiinowicz - ZastgpcaBurmistrza przedstawil powyzszy projekt
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uchwaly. Projekt byl tematem posiedzef stalych Komisji Rady Miejskiej
i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglosnie (18 glos6w ,,2a") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OOV199l20l3 stanowi nlecznft do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 20 minutow4 przerwe w obradach.
(godr. lzs - l3@).
Po przerwie na obrady sesji nie wr6cili radni: Andrzej Og6rkieiwicz
i Krystyna Sikora.

Do p-litu l2.eo Odpowiedzi na interp€lscie i zenytlnie
Dariusz Bieniek - Komendant Komendy Powiatowej Policji podkreSlil,

w sprawie oznakowania drog nalezaloby wystqpid do zarzqdc6w dr6g.

Sprawp przej5cia przy przystanku PKS sprawdzimy.
Mariusz Witek poinformowal, 2e radni otrzymajq odpowiedzi na piSmie.

Marian Grzegorek * Dyrektor ZakJadu Obslugi Plac6wek O6wiatowych
wyja6nil, 2e mlodziea i dzieci szkol podstawowych i gimnazj6w nic majq

obowirytu uczestniczenia w Crossie Ostrzeszowskim.

Obrady sesji opu$r:il radny CtrzegorzWigcek.

Do n-litu llso Snraf,rv r6itre i informacie
Radny Edward Skrzypek - Przewodnic4cy Rady Miejskiej poinformowal:
- Przewodniazqcy Rad dzielnic winni uczestniczy6 w obradach sesji -

sprawe wyja5nimg
- do 30 kwietnia br. nalei.y doiryt ofwiadczenia maj4tkowe,
- kolejna sesja Rady Miejskiej odb$zie sig w dniu 25 kwietnia br.,
Ponadto zlozyl 2yczeua wielkanocne radnym i wszystkim uczestniczqcym
w obradach sesji.

Do n-ltu l4-go Zakoficzenie
Przewodniczqcy krotko podsrmowa przcbiq obrad sesji, podzigkowal
wszystkim zavdzial w obradach. i zamknal obrady )OO( sesji Rady
Mejskiej.

Rada podjgta 7 uchwal.
naOa iozpocagta obrady o godzinie lP, a zakafic,zylao godzinie 13x.

ji Rady Miejskiej

Jan

Protokolowala:

Sekretarz


